

NOUVELLE MAISON HANTÉE NEW HAUNTED HOUSE

CATACOMBES

DÉCONSEILLÉE AUX MOINS DE 16 ANS
NOT RECOMMENDED FOR UNDER 16-YEAR-OLDS

ENTRÉE PAYANTE
ADMISSION CHARGE

5€

En vente aux caisses ainsi qu'au point pass à l'entrée du Parc et à l'entrée de la maison hantée Catacombes.

On sale at the ticket booths, at the Point Pass at the entrance of Parc Astérix and at the entrance of the Catacombs Haunted House.

Afin de vous garantir le moins d'attente possible, un créneau horaire vous sera communiqué au moment de l'achat.

You will be given a time slot when you purchase your ticket to ensure that your waiting time is as short as possible.

HORAIRES D'OUVERTURE OPENING TIMES



Interdit aux personnes récemment hospitalisées.

Forbidden for people who have recently had surgery or women who have given birth.



Interdit aux personnes cardiaques.

Unsuitable for persons with pacemakers heart problems and high blood pressure.



Interdit aux femmes enceintes.

Forbidden for pregnant women.



Déconseillé aux personnes sujettes à l'épilepsie.

Not recommended for people suffering from epilepsy.



Indépendance de marche requise.

Walk independence required.



Interdiction de fumer.

No smoking.



Interdiction de manger et de boire.

Eating and drinking are forbidden.



Tenue correcte exigée.

Appropriate clothing required.

ATTENTION / PLEASE NOTE

RECOMMANDATIONS

La Direction du Parc Astérix invite les visiteurs à prendre connaissance des avertissements positionnés à l'entrée des attractions et de vérifier qu'elles leurs sont adaptées. De manière générale, il est précisé que les attractions du Parc Astérix sont vivement déconseillées à toute personne en mauvaise santé ou présentant des troubles d'ordre médical susceptibles de s'aggraver du fait des sensations qu'elles procurent.

RECOMMENDATIONS

Parc Asterix management invites visitors to familiarise themselves with the warnings posted at the entries to all the attractions and theatres and to verify their suitability for them. As a general rule, it is specified that Parc Asterix attractions and shows may generate sensations and emotions which could have an adverse affect on anyone in poor health or suffering from a medical disorder.

MERCI DE RESPECTER LES CONSIGNES DONNÉES PAR LES OPÉRATEURS.
PLEASE FOLLOW THE INSTRUCTIONS GIVEN TO YOU BY THE OPERATOR.

SI VOUS QUITTEZ LA FILE D'ATTENTE, VOUS DEVREZ LA PRENDRE AU DÉBUT.
IF YOU LEAVE YOUR PLACE IN THE QUEUE, YOU WILL HAVE TO GO TO THE END OF THE LINE.